For the incoming 6th grade class for the 22-23 school year, STEM will keep the traditional entry criteria for 45 out of 60 available seats thru a lottery based on meeting the below criteria: 
NWEA READING - 8OTH Percentile = 223
NWEA MATH - 80TH Percentile = 232

For the remainder 15 seats we will run a second lottery as follows:   

· To be part of the lottery, 5th grade students should have both :
· an average of 1 on all reading and math subject areas on their report card for the first three card marking periods of the 5th grade year.
· Recommendation from teacher and principal.


سوف يُبقي برنامج ستيم شروط الانتساب التقليدية المعتادة لطلاب الصف السادس للعام الدراسي  القادم ٢۲-۲۳. ٤٥ من أصل ٦۰ مقعدا متاحا من خلال قرعة الاختيار بناء على استيفاء الطلاب الشروط التالية :
علامة امتحان  NWEA)) في مادة القراءة = ٨۰% = ٢۳۲
 علامة امتحان (NWEA) في مادة الرياضيات = ٨۰% = ٢۳۲

 بالنسبة للمقاعد الـ ۱٥ المتبقية ، سنجري قرعة ثانية للاختيار على النحو التالي:  
· [bookmark: _GoBack]ليكون الطالب جزءا من القرعة ، يجب أن يحقق ما يلي: 
· متوسط علامة ۱ في جميع أفرع مواد القراءة والرياضيات على بطاقة العلامات لأول ثلاث فترات دراسية في الصف الخامس.
· توصية من المعلم والمدير.
